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Gecoro's  –  Arrondissement Aalst-Oudenaarde

Volgens artikel 9 van het decreet op de ruimtelijke
ordening worden gemeentelijke commissies voor
ruimtelijke ordening (gecoro) opgericht.

Gemeenten met minder dan 10.000 inwoners kun-
nen een gemotiveerd verzoek richten aan de
Vlaamse regering om vrijgesteld te worden van de
verplichting een gecoro op te richten.

1. Hoeveel en welke gemeenten in Zuid-O o s t-
V l a a n d e r e n , arrondissement A a l s t- O u d e n a a r-
de, hebben vandaag geen gecoro ?

2. Hoeveel en welke van die gemeenten hebben
een uitzondering gevraagd op de verplichting
een gecoro op te richten ?

3. Welke gemeenten in Zuid-O o s t-V l a a n d e r e n ,a r-
rondissement A a l s t-O u d e n a a r d e, hebben een
uitzondering gekregen en om welke redenen ?

4. Welke maatregelen neemt de minister tegen de
gemeenten in vermelde regio die én geen uit-
zondering hebben gekregen én geen gecoro op-
richten ?

Antwoord

Ik wil in eerste instantie benadrukken dat het
grootste deel van de gemeenten in het bedoelde
gebied aan de voorschriften voldoet op het vlak
van de gecoro's. Van de 21 gemeenten in de arron-
dissementen Aalst en Oudenaarde zijn er negen-
tien die over een gecoro beschikken.

Gemeenten met minder dan 10.000 inwoners kun-
nen een vrijstelling aanvragen van de verplichting
een gecoro op te richten. In dat geval worden de
adviestaken van de gecoro overgenomen door de
gewestelijke planologische ambtenaar. Voor de ar-
rondissementen Aalst en Oudenaarde zijn er negen
gemeenten die een dergelijke vrijstelling hadden
kunnen aanvragen. Tot mijn genoegen kan ik mel-
den dat van deze negen gemeenten zeven een ge-
coro hebben opgericht. Het is bijzonder positief
dat zoveel kleine gemeenten, voor wie het niet
steeds evident is om een gecoro op te richten, e r-
voor geopteerd hebben om ook dit element van
het gemeentelijk ruimtelijk beleid in eigen handen
te nemen. De kleinste gemeente uit de regio, H o r e-
beke met minder dan 2.000 inwoners, heeft een

vrijstelling van deze verplichting gevraagd en ver-
kregen.

Op dit ogenblik zijn er in de regio nog twee ge-
meenten die nog niet beschikken over een goedge-
keurde gecoro of die vrijgesteld zijn. Hierbij gaat
het meer bepaald om Ninove en Zwalm. N i n o v e
heeft reeds een samenstelling voorgelegd, m a a r
deze werd niet goedgekeurd. De ingediende sa-
menstelling voldeed namelijk niet aan de regels
t e r z a k e. Meestal volstaat een kleine aanpassing of
herstemming om de samenstelling wel in overeen-
stemming te brengen met de regelgeving. Z w a l m
heeft in het verleden een aanvraag ingediend om
vrijgesteld te worden. Omdat op dat moment nog
niet duidelijk was op welke manier deze aanvragen
beoordeeld moesten worden, werden deze aanvra-
gen stilzwijgend afgewezen. Sinds eind 2001 is er
wel duidelijkheid over de manier waarop deze aan-
vragen behandeld worden. Zwalm heeft sindsdien
evenwel geen nieuwe aanvraag ingediend, n o c h
een samenstelling van een gecoro voor goedkeu-
ring voorgelegd.

De aanvragen tot vrijstelling worden beoordeeld
vanuit twee belangrijke criteria. Enerzijds is er na-
tuurlijk de decretale bepaling die stelt dat de ge-
meente minder dan 10.000 inwoners moet hebben.
Anderzijds moet de gemeenteraad aangeven op
welke manier ze de inspraak en de communicatie
met de inwoners wil aanpakken bij ontstentenis
van een gecoro.

Vermoedelijk wachten Ninove en Zwalm met de
oprichting van een gecoro tot op het ogenblik dat
ze de gecoro echt nodig hebben en ze een plan of
probleem voor advies willen voorleggen. Als op
termijn blijkt dat deze gemeenten nog altijd geen
gecoro hebben opgericht, dan zal ik niet nalaten
om deze gemeenten schriftelijk aan te sporen om
wel een gecoro op te richten. Voorlopig zijn er
evenwel geen redenen om aan te nemen dat
Zwalm en Ninove zouden weigeren om een gecoro
op te richten.


